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البيانات الشخصية :
الاسم : علاء حسن فهمي 
اللقب : العامري

محل وتاريخ الولادة : بعقوبة  , 1/9/1977

الحالة الاجتماعية : متزوج

عدد الاطفال : أثنان
الشهادات:

· بكالوريوس علوم زراعية (علوم التربة) من كلية الزراعة جامعة بغداد وتسلسل التخرج الرابع من مجموع 87 خريج (دراسة شرف)(1998- 1999) .
· بكالوريوس تربية لغة انكليزية من كلية التربية جامعة ديالى (2004 – 2005) .
· ماجستير علوم زراعية (علوم التربة والموارد المائية) من كلية الزراعة جامعة تكريت (2011) .
البحوث :
· تحديد أدنى تركيز مثبط من المبيدات الكيميائية  في اعداد بكتيريا الازوتوبكتر تحت مدد حضن مختلفة (مجلة ديالى للعلوم الزراعية المجلد (1) العدد (1)  لسنة (2009)). 
· أستجابة نبات الذرة الصفراء للتلقيح ببكتريا Azotobacter chroococcum   وفطر Trichoderma harzianum  والسماد النيتروجيني (مجلة ديالى للعلوم الزراعية المجلد (2) العدد (1)  لسنة (2010)). 
· تأثير محتوى التربة من الجبس ونوع المادة العضوية في حالة وسلوكية البوتاسيوم (مجلة جامعة تكريت للعلوم الزراعية (2011)) .
المؤتمرات :
· مشارك في المؤتمر العلمي الاول للبحوث الزراعية  كلية الزراعة جامعة ديالى للفترة من  15 – 16  آذار 2009.
الدورات :
· دورة كفاءة الحاسوب السابعة والعشرين المقامة للفترة من (18 /4/2009) ولغاية (26 /4/ 2009) في جامعة ديالى .

· دورة طرائق التدريس  السابعة للفترة من (3 /9 /2011) ولغاية (3 /10 /2011) في جامعة ديالى .
CV

Personal data:
Name: AlAA HASAN FAHMI
Title: Amiri
Place and date of birth: Baqubah, 1/9/1977                                                
Marital Status: Married
Number of children: two

Certificates:
• Bachelor of Agricultural Science (Soil Science) from the Faculty of Agriculture, University of Baghdad and the sequence of the fourth graduate of the total of 87 graduates (the study of honor) (1998-1999) .
• Bachelor of Education (English Language) from the Faculty of Education, University of Diyala (2004 - 2005) .
• Master of Agricultural Science (Soil Science and Water Resources) from the Faculty of Agriculture, University of Tikrit (2011) .


Research:
• determination of minimum inhibitory concentration from chemical pesticides on bacteria Aotobacter numbers with period of  incubation  different (Journal of Agricultural Sciences Diyala Vol.  (1) No.  (1) for the year (2009)).
•  Response of  maize plant to inculation by  Azotobacter chroococcum bacteria and , Trichoderma harzianum fungi and nitrogen  fertilizer (Journal of Agricultural Sciences Diyala Vol. (2) No. (1) for the year (2010)).
• The effect of gypsum content of the soil and the type of organic matter in the case of potassium and behavioral (Journal of Tikrit University of Agricultural Sciences (2011)) .

Conferences:
• participant in the first scientific conference of the Agricultural Research Faculty of Agriculture University of Diyala, 15-16 March 2009.

Courses:
• cycle efficiency of the computer twenty-seventh filed for the period from (04.18.2009) until (26/04/2009) at the University of Diyala.
• the seventh session of the teaching methods for the period from (09.03.2011) until (10/03/2011) at the University of Diyala.

